
2017-03-21 Styrelsemöte Långserums ÄSO, Tohult, minnesanteckningar 

 

Deltagare: Alf Johansson, Johannes Eckerström, Elam Lindberg, Henrik Rommedahl, Claes-Göran 
Carlsson, Lennart Fyhrlund, Andreas Lindsten, Fredrik Hultberg, Tony Allansson, Kjell Stork. 

1. Alf hälsade oss välkomna 
2. Varje lag redogjorde för älgtillgång och generellt har vi gott om vuxna älgar men färre kalvar. 
3. Till årsmötet beslutades att vi måste lyfta frågan om vikten gällande spillningsinventering 

och även avrapportering av skjutna älgar via hemsidan, dvs ej enbart SMS. Samma sak vikten 
av att rapportera Älg Obs i tid. 

4. SMS skickas ut via Mikael Ådén ang. inventering. 
5. Årsmötet bokades till måndagen den 24 april kl 19.00 i Svenarums församlingshem. 

Styrelsen träffas kl 18.00. 
6. Spillningsinventering skall rapporteras till Mikael Ådén senast den 18/4. Viktigt att varje lag 

tar ansvar för detta och att vi får ett så stort inventeringsunderlag som möjligt. 
7. Styrelsen beslutar att inte lyfta frågan om att senarelägga starten av älgjakten utan vi är 

tillfreds med nuvarande jakttider. 
8. Felskjutning från Kohult behandlades. Ingen åtgärd mer än att skifta älg till nästa år. Blir en 

tjur i tilldelning i och med att det var en kviga som felaktigt sköts under årets jakt. 

Vid pennan 

 

Henrik Rommedahl 

Sekreterare 

 


